
Zápis z Valné hromady Tělocvičné jednoty Sokol Nový Hrádek  

konané dne 17. března 2025 v 19 hodin  

v salonku restaurace Na Kovárně  

 

Počet zletilých členů jednoty ke dni konání valné hromady: 194 

 

Na začátku valné hromady v 19 hodin bylo v sále přítomno 54 zletilých členů. Valná hromada nebyla 

usnášeníschopná. Zahájení bylo odloženo o 15 minut později. V 19,15 hod. bylo přítomno 54 zletilých členů 

dle prezenční listiny, tj. 27,8%. Valná hromada byla usnášeníschopná. 

 

1. Zahájení, schválení programu 

 

1.1.Zahájení – starostka jednoty sestra Veronika Bohadlová přivítala všechny přítomné. Po té vedení 

valné hromady převzal náčelník bratr Pavel Sobotka 

1.2.Schválení programu: bratr Pavel Sobotka navrhl program jednání v tomto pořadí: 

1) Zahájení, schválení programu jednání 

2) Úvodní slovo starostky 

3) Volba orgánů valné hromady, zapisovatele a volební komise 

4) Volba starosty, místostarosty, jednatele a hospodáře výboru 

5) Volba ostatních členů výboru a kontrolní komise 

6) Volba delegátů na valnou hromadu župy a volba vyslance do župy 

7) Zpráva o hospodaření jednoty a zpráva místostarosty 

8) Zpráva kontrolní komise 

9) Sportovní a kulturní činnost jednoty 

10) Plán činnosti na rok 2025 

11) Návrh rozpočtu na rok 2025 

12) Diskuse 

13) Usnesení z valné hromady 

14) Závěr, závěrečné slovo starostky 

 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující ani doplňující návrh, vyzval přítomné k hlasování 

o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

2. Úvodní slovo starostky 

Bratr Pavel Sobotka vyzval starostku sestru Veroniku Bohadlovou k pronesení úvodního slova. 

 

3. Volba orgánů valné hromady 

 

3.1.Schválení způsobu volby činovníků: bratr Pavel Sobotka navrhl způsob volby činovníků jednoty 

veřejným hlasováním. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

3.2.Volba zapisovatele: bratr Pavel Sobotka navrhl na zapisovatele Miloše Vondřejce.  



Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

3.3.Volba návrhové komise, která plní též funkci ověřovatele zápisu: bratr Pavel Sobotka přednesl 

návrh na složení tříčlenné návrhové komise: Pavel Sobotka, Hana Svatoňová a Lidmila Martinková. 

Návrhová komise bude též pracovat jako komise mandátová. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

Návrhová komise určila ze svého středu předsedu Pavla Sobotku. 

    

3.4.Volba volební komise: bratr Pavel Sobotka přednesl návrh na složení tříčlenné mandátní komise:  

Jiří Hlaváček prostřední, Stanislav Drašnar ml., Markéta Vaňková. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

Volební komise určila ze svého středu předsedu Jiřího Hlaváčka prostředního. 

 

4. Volba starosty, místostarosty, jednatele a hospodáře výboru 

4.1.Volba starostky T. J. Sokol Nový Hrádek: předseda volební komise navrhl na funkci starostky 

jednoty sestru Veroniku Bohadlovou. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

4.2.Volba místostarosty T. J. Sokol Nový Hrádek: předseda volební komise navrhl na funkci 

místostarosty jednoty a třetího statutárního zástupce jednoty bratra Jeronyma Holého ml. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

4.3.Volba jednatele T. J. Sokol Nový Hrádek: předseda volební komise navrhl na funkci jednatele T. J. 

Sokol Nový Hrádek bratra Lukáše Martínka. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

4.4.Volba hospodáře T. J. Sokol Nový Hrádek: předseda volební komise navrhl na funkci hospodáře T. 

J. Sokol Nový Hrádek sestru Radku Šrůtkovou. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

5. Volba ostatních členů výboru a kontrolní komise 



5.1.Volba ostatních členů výboru: předseda volební komise přednesl návrh na zbývající členy výboru: 

náčelník – bratr Pavel Sobotka, náčelnice – sestra Radka Machová, předseda odboru sportu – bratr 

Jeronym Holý st., pokladní – sestra Renata Suchánková, matrikářka – sestra Jana Tulejová, 

vzdělavatel – bratr Jiří Hlaváček ml., členové – bratr Miloš Vondřejc, sestra Lidmila Martinková, 

sestra Jarmila Drašnarová. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

5.2.Volba kontrolní komise: předseda volební komise přednesl návrh na složení kontrolní komise: 

předseda sestra Šárka Světlíková, bratr Petr Duchek, bratr Vítězslav Doubek. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

6. Volba delegátů na VH župy a volba vyslance do župy 

Předseda volební komise přednesl návrh delegátů na valnou hromadu župy a na vyslance za naši 

jednotu: 

Delegáti na valnou hromadu župy: Pavel Sobotka, Jeronym Holý ml., Veronika Bohadlová. 

Vyslanec na župu: bratr Pavel Sobotka a náhradní Jiří Hlaváček starší. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

7. Zpráva o hospodaření jednoty a zpráva místostarosty 

7.1. Sestra Radka Šrůtková přednesla zprávu o hospodaření jednoty za rok 2024. 

Po jejím přečtení vyzval bratr Pavel Sobotka přítomné ke schválení účetní závěrky za rok 2024. 

Zpráva jsou přílohou zápisu. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

7.2. Bratr Jeronym Holý přednesl zprávu místostarosty jednoty za rok 2024. 

 

8. Zpráva kontrolní komise 

Zprávu kontrolní komise za rok 2024 přednesla předsedkyně kontrolní komise sestra Šárka 

Světlíková. Zpráva je přílohou zápisu. 

 

9. Sportovní a kulturní činnost jednoty 

Zprávu přednesla sestra Lidmila Martinková 

 

10. Plán činnosti na rok 2025 

Plán činnosti na rok 2025 přednesla starostka Veronika Bohadlová. Zároveň přítomné seznámila se 

stavem členské základny. Po přečtení vyzval bratr Pavel Sobotka schválení plánu činnosti na rok 

2025. Plán činnosti je přílohou zápisu. 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 



Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

11. Návrh rozpočtu na rok 2025 

Návrh rozpočtu na rok 2025 přednesl bratr Pavel Sobotka. Po přečtení vyzval přítomné k jeho 

schválení. Rozpočet je přílohou zápisu. 

 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

Hlasování: 

Pro návrh: 54 Proti návrhu: 0 Zdržel se hlasování: 0 

 

12. Diskuse 

V diskusi se svými příspěvky a zdravicemi vystoupili: 

Starostka tělocvičné jednoty Sokol Nový Hrádek Veronika Bohadlová a místostarosta Jeronym Holý 

poděkovali těmto přítomným: 

Lidmile Martinkové za její dlouholetou činnost náčelnice. Lidmila Martinková všem následně 

poděkovala. 

Haně Svatoňové za její dlouholetou činnost matrikářky. Hana Svatoňová všem následně poděkovala 

za trpělivost. 

Jiřímu Hlaváčkovi staršímu za jeho dlouholetou činnost ve výboru sokola mimo jiné i jako 

místostarosta a za jeho zásluhu na rekonstrukci sokolovny. Jiří Hlaváček starší všem poděkoval. 

Olze Chrenkové a Pavlovi Bachurovi za jejich činnost ve výboru a v komisi. 

Radce Machové za nácvik sletu a dále ji vítá v novém výboru. 

Markétě Vaňkové za nácvik 2 sletových skladeb a dále k jejímu životnímu výročí.  

Dále starostka Veronika Bohadlová informuje, že Jarce Drašnarové, která je nemocná 

poděkuje osobně později. 

Starostka župy Helena Rezková všechny moc zdraví a je ráda za to, že místní jednota už má přes 300 

členů. Župa celkem má 4220 členů a před třemi lety jen cca 3200 členů. Vlévá to optimismus do dalšího 

fungování. Dále informuje o obměně vedení župy za mladší členy. Je například nová náčelnice. Sama je 

ochotna starostku župy dělat ještě další 3 roky. Dále nás informuje o možnosti příspěvku na střechu 

z investičního programu kraje. Dále informuje, že fantasticky funguje spolupráce s městysem. Máme si 

toho vážit, protože to není všude obvyklé. Dále informuje, že z její strany organizace sletu moc 

nefungovala, ale z vnějšího pohledu to nebylo znát. Na slet se podařilo získat hodně peněz a to 1  mil. 

Kč od kraje. Dále informuje, že centrální vedení sokola nefungovalo, což se už zlepšilo. Spolu 

s celostátní starostkou sokola odešla polovina lidí. Přeje další úspěchy a děkuji za organizaci sletu. 

Starosta městyse Zdeněk Drašnar, děkuje za spolupráci a těší se na další. Dále informuje, že městys se 

snaží stejně přistupovat ke všem spolkům. Informuje, že sokol obdržel dotaci z MAS Pohoda venkova, 

jehož je městys předsedou. 

Starosta SDH Milan Holinka, děkuje za spolupráci. SDH využívá sokolovnu a bez sokolovny by nebyli 

schopni uspořádat ples. 

Starostka tělocvičné jednoty Sokol Nový Hrádek Veronika Bohadlová, informuje o problému 

s otevřenými dveřmi během cvičení. Dříve k tomu nedocházelo, tak prosí, aby se dveře zavíraly. Zvonek 

funguje, tak je potřeba chodit otevírat. 

Pavel Sobotka děkuje za účast na přespolním běhu. Letos bylo nejvíc závodníků z Nového Hrádku. 

K tomu se přikládá Jeroným Holý starší a děkuji za umožnění využití zázemí u rozhledny. 

Lidmila Martinková informuje o výběru členských příspěvků a oddílových příspěvků. Nyní už několik 

let probíhá bezhotovostně. Od letošního roku se platí obojí najednou. Dále informuje o možnosti 

proplacení pojišťovnou. Tiskopis k tomu je na stránkách sokola a v šatně sokolovny. Potvrzení bude 

vydávat Jana Tulejová na úřadu městyse. Výše uvedené doplňuje Pavel Sobotka, že příspěvek je nutné 



zaplatit do konce března jinak se ukončuje členství. Dále výše uvedené doplňuje starostka župy, že 

potvrzení by mělo chodit z elektronického systému. Dále informuje o ukončování členství s čímž byl 

problém v župě u 49 členů a 11 jednotách, ale místní nebyla mezi nimi. V celém ČOS se ale jednalo o 12 

tisíc osob a vznikli tím velké nepříjemnosti. Jeronym Holý ml. k tomu dodává, že nemáme od většiny 

členů e-mailové adresy. Mailové adresy máme jen asi od 10% členů. Po získání adres by potvrzení mělo 

chodit automaticky. 

Josef Svatoň informuje o vybírání příspěvků. Jeho manželka dlouhé roky musela všechny obcházet. Je 

pro něho nepředstavitelné, že to může fungovat elektronicky. 

 

13. Usnesení z valné hromady 

1. Valná hromada schvaluje: 

a) program jednání valné hromady 

b) zapisovatele Miloše Vondřejce 

c) Účetní závěrku za rok 2024 

d) Rozpočet na rok 2025 

e) Plán činnosti na rok 2025 

 

2. Valná hromada bere na vědomí: 

a) zprávu o hospodaření 

b) zprávu kontrolní komise 

c) zprávu o činnosti odboru všestrannosti 

d) zprávu o činnosti odboru sportu – lyžařský oddíl 

 

3. Valná hromada zvolila: 

a) starostku jednoty: sestra Veronika Bohadlová 

b) místostarostu jednoty: bratr Jeronym Holý ml. 

c) jednatele jednoty: bratr Lukáš Martínek 

d) hospodáře jednoty: sestra Radka Šrůtková 

e) náčelníka jednoty: bratr Pavel Sobotka 

f) náčelnici jednoty: sestra Radka Machová 

g) předsedu odboru sportu: bratr Jeroným Holý st. 

h) pokladnice: sestra Renata Suchánková 

i) vzdělavatele: bratr Jiří Hlaváček ml. 

j) matrikářka: Jana Tulejová 

l) členy výboru: bratr Miloš Vondřejc, sestra Lidmila Martinková, sestra Jarmila Drašnarová 

k) kontrolní komisi ve složení: sestra Šárka Světlíková, bratr Petr Duchek, bratr Vítězslav Doubek 

k) delegáty na valnou hromadu župy: bratr Pavel Sobotka, bratr Jeronym Holý ml., sestra Veronika Bohadlová 

l) vyslance na župu: bratr Pavel Sobotka a náhradní bratr Jiří Hlaváček st. 

 

14.  Závěr 

Starostka jednoty sestra Veronika Bohadlová poděkovala všem přítomným za aktivní účast na valné 

hromadě a v 20:27 hodin schůzi ukončila. 

 

Zapisovatel: Miloš Vondřejc      Starostka: Veronika Bohadlová 

 

Předseda návrhové komise: Pavel Sobotka 

Členové návrhové komise: Hana Svatoňová 

            Lidmila Martinková 


